

國立臺北教育大學北師美術館防疫措施與入館須知

因應嚴重特殊傳染性肺炎疫情，考量北師美術館展場為密閉空間，為降低群聚感染機會，爰訂定以下相關防疫措施與入館須知：

- 一、入館時須配戴口罩 (請自備)，未戴口罩者不得入館。
- 二、入口處放置酒精提供入館者消毒，入館時量測額溫，量測結果 $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$ 者不得入館。
- 三、來賓入館後，如發現有身體不適之情形時，本館將協助就醫並撥打免付費防疫專線 1922(或 0800-001922)通報。
- 四、展覽期間，本館每四小時消毒一次電梯面板、樓梯扶手、櫃台等容易碰觸的位置。
- 五、展覽期間，單一出入口管制，第一線服務人員(含志工)皆配戴口罩。
- 六、本館於3月底前，除已排定的志工招募培訓等活動外，暫停舉辦講座等對外活動，原訂3月展覽延期舉辦。
- 七、以上各項措施，視未來疫情狀況將適時調整更新。

Epidemic Prevention Measures and Admission Instructions for MoNTUE (The Museum of National Taipei University of Education)

In response to the severe and special infectious pneumonia epidemic, considering that MoNTUE is a **closed space**, we have drawn up the following related epidemic prevention measures and admission instructions to reduce the chance of cluster infection:

1. Visitors have to wear **masks** when entering the museum (**please bring your own**). Those without masks are not allowed to enter the museum.

2. Alcohol is provided at the entrance for the visitors' sterilization. When entering the hall, **visitors should be measured by their forehead temperature**. People whose measurement results are equal or higher than 37.5° C are not allowed to enter the museum.

3. Visitors who find any physical discomfort please contact the museum staff for further assistance. We will assist in medical treatment and call the toll-free epidemic prevention line 1922 (or 0800-001922) for notification.

4. The museum has single entry and exit control during this period, and the frontline service personnel (including volunteers) are wearing masks for safety reason.

5. During the opening hours, the museum disinfects the easy-to-touch locations such as elevator panels, stair handrails, and counters **every four hours**.

6. Before the end of March, except for scheduled volunteer recruitment and training activities, external activities such as lectures are suspended. The exhibition originally scheduled in March is also postponed.

7. The above measures will be adjusted and updated in due course according to the future epidemic situation.